
Kort verslag jeugdcommissie. 

Wij als jeugdcommissie organiseren buiten de trainingen om evenementen voor onze 
jongste jeugdleden. Afgelopen jaar hebben wij het tentenkamp, jeugdkamp en 
pietenavond georganiseerd. De jeugdcommissie bestaat uit zes leden namelijk Ilona, 
Rianne, Thijs, Thimo, Wouter en Jon. Afgelopen jaar hebben wij afscheid genomen van 
Tamara door een verschil in visie binnen de jeugdcommissie. Daar voor in de plaats is 
Wouter afgelopen jaar de jeugdcommissie komen versterken en heeft meteen zijn 
waarde laten zien door meteen de pietenavond te organiseren. 

Afgelopen jaar hebben wij beide kampen georganiseerd tot en met de C junioren dat zijn 
de atleten onder 16. Dit jaar gaat daar een kleine wijziging in komen met betrekking tot 
jeugdkamp. Wij hebben namelijk gemerkt dat op zo’n lang weekend het leeftijdsverschil 
tussen de jongste atleten en de C junioren erg groot is. Sommige C junioren ook al 
trainer zijn van de jongste groepen. Waardoor de verhoudingen binnen de groepjes soms 
een beetje scheef waren. Daarom hebben wij besloten om jeugdkamp t/m de D junioren 
te doen onze atleten tot 14 jaar. Bij tentenkamp mogen de C junioren wel mee, hier kan   
makkelijker de scheiding gemaakt worden tussen de jongste en oudste atleten.  

Ons eerste evenement van het jaar is Tentenkamp dit kamp wordt georganiseerd eind 
mei/begin juni op ons eigen terrein bij AKU. Wij hadden dit jaar 94 aanmeldingen en 17 
begeleiders (waarvan 2 begeleiders alleen vrijdag avond). Kamp begint vrijdagavond en 
eindigt zaterdag namiddag. In 2023 was de eerste keer dat wij het lieten doorlopen tot de 
namiddag normaal deden wij het tot de lunch. Door de hoge animo hadden wij meer tijd 
nodig hebben om ons volledige programma te draaien. Dat zou dit jaar waarschijnlijk 
niet anders zijn. Dit kamp heeft 4 spellen, 2 op de vrijdag en 2 op de zaterdag.  

Het tweede evenement is het jeugdkamp. Georganiseerd in oktober, afgelopen jaar 
gingen wij naar Heeze groepsaccommodatie Ferme de Jean. Er gingen 73 atleten mee en 
16 begeleiders. Dit kamp heeft 8 spellen voor de oudste atleten en 7 spellen voor de 
jongeren atleten, dit komt omdat 1 spel te laat op de avond is voor de jongste atleten. 
Opkomst viel een beetje tegen dit jaar wij waren namelijk van plan om het open te zetten 
tot en met de D junioren alleen dan hadden wij maar 60 aanmeldingen gehad. Met 60 
aanmeldingen hadden wij de kosten niet kunnen dekken daarom hebben wij ook de 
inschrijving open gezet voor de C junioren. Een verklaring kunnen wij niet echt vinden 
waarom de inschrijvingen niet hard gingen, het zou er mee te maken kunnen hebben dat 
wij de prijzen dit jaar omhoog hebben moeten gooien om als jeugdcommissie alle 
kosten te kunnen dekken. 

Als laatste organiseren wij zo dicht mogelijk bij 5dec op de maandag of vrijdag een 
pietenavond bij AKU. Voor de pupillen komen er 3 pieten de baan op die elke groep af 
gaan en pepernoten uitdelen aan de atleten.  



Tussen december en juni is er een groot gat waar nu niks georganiseerd wordt voor de 
kinderen. Vroeger werd er altijd discozwemmen georganiseerd alleen sinds corona is dat 
er niet van gekomen. Als jeugdcommissie wordt er gebrainstormd wat wij in die periode 
zouden kunnen organiseren. Als een soort afsluiting van het cross seizoen. Wij zitten zelf 
te denken aan een filmavond of spelletjes avond op de club. Als er verder nog ideeën 
zijn, zijn die altijd welkom. Voor dit jaar is het een beetje kort dag om dit nog te gaan 
regelen aangezien het cross seizoen al afgelopen is. Dus dit zou vormgeving moeten 
krijgen voor 2025. 

Verder merken wij bij de jeugdcommissie dat wij elk jaar meer moeite krijgen met het 
rond krijgen van de financiën. Vandaar dat dit jaar de prijzen van tentenkamp en 
jeugdkamp hebben moeten verhogen. Wat wij liever niet doen want wij willen het zo laag 
drempelig houden voor de ouders en hopen altijd dat er zo veel mogelijk kinderen mee 
gaan. Maar dit jaar was het niet anders. Als wij bijvoorbeeld terug kijken naar 2022 dat 
jaar hebben wij 600 euro verlies geleden. Dat maakte toen nog niet echt uit want wij 
hadden nog een buffertje staan van het jaar ervoor. Afgelopen jaar hebben wij quitte 
gespeeld maar dit komt puur door de prijs verhoging van de beide kampen. Anders 
hadden wij weer 600 euro verlies geleden. Daarom zijn wij als jeugdcommissie super blij 
met de mooie bijdrage die wij van AKU hebben mogen ontvangen afgelopen jaar. Dat 
gaat ons dit jaar heel erg helpen met het behouden van de prijzen. 

Voor komend jaar hebben wij weer dezelfde 3 evenementen op de agenda staan. Op 7 
en 8 juni hebben wij tentenkamp bij AKU. En in het weekend van 4t/m6 oktober gaan wij 
op jeugdkamp naar kampeerboerderij Kuijpershoefke in Loon op Zand. En rond 5 
december zullen er weer pieten naar de baan komen. 


